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Zapytanie 

w sprawie: umieszczenia poduszek berlińskich na ul. Łanowej .  

 
W związku z  interwencją mieszkańca  zwracam się z pytaniem czy istnieje możliwość 

umieszczenia progów zwalniających oczywiście w postaci dostosowanej do ruchu autobusów 
czyli poduszek berlińskich lub progów pinezkowych w rejonie przejścia dla pieszych przy 
Szkole Podstawowej nr 183. Wedle relacji mieszkańca zdarzają się tam, ze pojazdy poruszają 
się tam zbyt szybko i przejście jest niebezpieczne.  

   
  

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




